
DRM.0012.3.14.2019
Protokol Nr 17/19 

(kadencja 2018-2023)
z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania Rady Miasta Piotrkowa 

Trybunalskiego w dniu 9 grudnia 2019 roku, ktore odbylo si$ 
w siedzibie Urz^du Miasta przy Pasazu Rudowskiego 10, 

w godzinach od 15.00 do 15.10

Radni obecni na posiedzeniu:
1. Czechowska Krystyna - Przewodnicz^ca
2. Czajka Ratal
3. Czubala Urszula
4. Dajcz Slawomir
5. Gajda Piotr

6. Janik Lukasz

7. Madej Halina
8. Stachaczyk Sergiusz
9. Staszek Mariusz
10. Tera Monika

Lista obecnosci w zal^czeniu do protokolu.

W posiedzeniu uczestniczyli takze:
1. Bogdan Munik - Sekretarz Miasta
2. Wieslawa Luczak - Skarbnik Miasta
3. Beata Rakoczy - kierownik Referatu Budzetu i Analiz Finansowych
4. Agnieszka Kosela - kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomosciami
5. Agata Wypych - Zarz^d Drog i Utrzymania Miasta
6. Malgorzata Majczyna - kierownik Biura Inwestycji i Remontow
7. Radoslaw Kaczmarek - Kierownik Referatu Edukacji
8. Elzbieta Sapinska - Prezes TBS
9. Jan Dziemdziora - Przewodnicz^cy Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji
10. Lech Kazmierczak - Przewodnicz^cy Komisji Kultury i Kultury Fizycznej
11. Jadwiga Wojcik - Przewodnicz^ca Komisji Polityki Gospodarczej i Spraw 

Mieszkaniowych
12. Piotr Masiarek - Przewodnicz^cy Komisji ds. Rodziny, Zdrowia, Spraw Spolecznych 

i Osob Niepelnosprawnych

Porz^dek dzienny posiedzenia.

I. Stwierdzenie prawomocnosci posiedzenia.

Obradom przewodniczyla pani Krystyna Czechowska Przewodnicz^ca Komisji 
Budzetu, Finansow i Planowania.

Przewodnicz^ca obrad stwierdzila, ze w chwili rozpocz^cia posiedzenia na sali jest 
obecnych 10 czlonkow Komisji, co stanowi quorum i obrady sq prawomocne.
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II. Proponowany porz^dek dzienny posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyj^cia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Piotrkowa Trybunalskiego ( na lata 2020-2036);

2. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie uchwaly budzetowej miasta na 2020 rok;
3. Rozpatrzenie korespondencji;
4. Sprawy rozne.

Przewodnicz^ca Komisji wprowadzila do porz^dku obrad w ramach autopoprawki w pkt 1. 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego (na lata 2020-2036) wraz z autopoprawk^ Prezydenta 
Miasta; w pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2020
rok wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (9-0-1) Komisja przyj^la porz^dek obrad 
w nast^puj^cej wersji:

1. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyj^cia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Piotrkowa Trybunalskiego ( na lata 2020-2036) wraz z 
autopoprawk^ Prezydenta Miasta;

2. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie uchwaly budzetowej miasta na 2020 rok 
wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta;

3. Rozpatrzenie korespondencji;
4. Sprawy rozne.

Punkt 1

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyj^cia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego ( na lata 2020-2036) wraz z autopoprawk^
Prezydenta Miasta.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania do projektu uchwaly. Pytah nie 

zgloszono.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie przyj^cia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego ( na lata 2020-2036) wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta.

Opinia Nr 91/17/19

Punkt 2

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie uchwaly budzetowej miasta na 2020 rok 
wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta.
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Pani Krystyna Czechowska zapytaia, czy radni maj^ pytania do projektu uchwaly. Pytan nie 

zgioszono.

W wyniku przeprowadzonego gtosowania (7-0-2) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaty w sprawie uchwafy budzetowej miasta na 2020 rok wraz z autopoprawk^ 
Prezydenta Miasta.

Opinia Nr 92/17/19

Punkt 3
Rozpatrzenie korespondencji.
Nie wplyn^la korespondencja do Komisji.

Punkt 4

Sprawy rozne.

Pan Piotr Gajda: Natkn^lem si$ na PSZOK przy ul. Zelaznej, z tylu PEUK, pi^trzy si^ tam 
sterta plastiku na wysokosc 10 metrow, prosz$ Panic Prezydencie o informacj^, czy jest 
przewidziane realne zagospodarowanie tych odpadow, czy tez dojdzie do kolejnego pozaru.

Pan Adam Karzewnik Wiceprezydent Miasta stwierdzil, ze PSZOK funkcjonuje na 
Cieplowni Cl przy ul. Orlej, tam gdzie wskazuje radny nie ma PSZOK-a, bye moze ta sterta 
odpadow jest na nieruchomosci jednej z firm, ktora odbiera od mieszkancow odpady i jest to 
pewnie cos co jest przygotowane do wywiezienia po segregaeji odpadow.

Pan Piotr Gajda: Prosz$ zorientowac si$ co to za firma, jaka dzialalnosc jest prowadzona 
i jakie jest zezwolenie na prowadzenie tej dzialalnosci udzielone.

Przewodnicz^ca Komisji Pani Krystyna Czechowska w zwi^zku z wyezerpaniem porz^dku 
obrad zamkn^la posiedzenie.

Na tym protokol zakonezono.

Przewodnicz^ca Komisji 

Krystyna Czechowsleg

Protokol sporz^dzila:

Beata Szulc
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